
 

 

 
   

 
Spørgsmål om skoledistriktsændringer 

 

Kære Emil 

Du har den 8. april 2025 stillet følgende spørgsmål til forvaltningen om 
skoledistriktsændringer: 

I høringsforslagene til skoledistriktsændringer, der skal behandles på 

BUU-mødet den 23. april, ligger der et forslag om, at der grundet 

underkapacitet på Nørrebro Park Skole skal flyttes karréer til andre 

skoler. Samtidig sættes det i høring, at udskolingskapaciteten på 

Blågård Skole flyttes til Nørrebro Park Skole. Ser forvaltningen en risiko 

ved, at beslutninger samlet kan føre til underkapacitet på ny om en 

årrække på Blågård Skole?  

 

Besvarelse 

Underkapacitet vil ikke være en udfordring for Blågård Skole med den 
nuværende og historiske søgning til skolen. Blågård Skole har tre spor, 
og den har ikke tidligere indskrevet flere klasser, end der er plads til, da 
skolen i en årrække har haft en lav søgning. 
 
Nedenfor fremgår skolens optag og antal klasser i bh. klassen siden 
2020. Optag er andelen af børn i grunddistriktet, som vælger skolen.  
 

Blågård Skole  2020  2021 2022 2023 2024 

Optag 42% 37% 44% 34% 32% 

Antal klasser i bh. klasse 3 3 3 3 3 

 
Hvis søgningen stiger betydeligt, vil der være behov for en ændring. I så 
fald vil forvaltningen fremlægge et forslag om en ændring af 
skoledistriktet i en kommende sag til udvalget.  
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